

TOUR CODE : 6HAN-1

⑥天⑤晚

# 越南沙坝 云海秘境

河内 - 沙坝 - 番西邦峰

云端漫步 · 梯田如画 · 番西邦巅峰之旅

漫步云端仙境  
邂逅最美沙坝



|               |                             |                        |                                |
|---------------|-----------------------------|------------------------|--------------------------------|
| <b>第一天</b>    | <b>吉隆坡 ~ 河内</b>             | <b>OD571 1010-1230</b> | <b>(机上套餐 / 简便午餐 / 晚餐)</b>      |
| <b>DAY 01</b> | <b>KUALA LUMPUR ~ HANOI</b> |                        | <b>(MOB / Light Lunch / D)</b> |

齐集于吉隆坡雪邦国际机场，搭乘航班飞往越南北部首都——河内。抵达河内，内牌国际机场后，由专业导游迎接并送往河内市中心。游览著名的【还剑湖】、【圣若瑟主教座堂】，并前往【36 古街】区自由逛街购物。

Assemble at KLIA and take a flight to **Hanoi**, the capital city of Northern Vietnam.

Upon arrival at Noi Bai International Airport, the tour guide will meet and transfer you to downtown Hanoi. Begin the city tour with a visit to [Hoan Kiem Lake \(Restored Sword Lake\)](#), [St. Joseph's Cathedral](#), and explore the [36 Old Quarter](#) for shopping.

|               |                                            |                     |
|---------------|--------------------------------------------|---------------------|
| <b>第二天</b>    | <b>河内 (4.5 小时) 沙坝 - 格格村</b>                | <b>(早 / 午 / 晚餐)</b> |
| <b>DAY 02</b> | <b>HANOI (4.5H) SAPA - CAT CAT VILLAGE</b> | <b>(B / L / D)</b>  |

早餐后，前往 **沙坝镇** (与中国云南边境)，午餐在沙坝当地餐厅享用。下午慢慢行走参观【格格村】。这里游客可欣赏到本地少数民族的日常生活，也看到漂亮的风景如【野生山区】、【梯田】，法国留下来的【发电厂】等。返回沙坝镇参观【沙坝石教堂】，自在【少数民族市场】购物。

After breakfast, depart for **Sapa Town**, located near the **China-Yunnan border**. Lunch will be served at a local restaurant in Sapa. In the afternoon, enjoy a leisurely walk through [Cat Cat Village](#), where visitors can experience the daily life of the local ethnic minority communities while taking in the breathtaking scenery, including the [Wild Mountain Landscapes](#), [Terraced Rice Fields](#), and the [Historic Hydroelectric Power Station](#) built during the French colonial period. Afterwards, return to Sapa Town to visit the [Sapa Stone Church](#), followed by free time to shop at the [Ethnic Minority Market](#).

|               |                                                     |                     |
|---------------|-----------------------------------------------------|---------------------|
| <b>第三天</b>    | <b>沙坝 - 番西邦峰 - 云龙玻璃桥</b>                            | <b>(早 / 午 / 晚餐)</b> |
| <b>DAY 03</b> | <b>SAPA - FANSIPAN PEAK - RONG MAY GLASS BRIDGE</b> | <b>(B / L / D)</b>  |

早餐后，乘坐世界上最长最高的缆车前往【番西邦峰+缆车+单程电轨车】，享受沙坝的美景。下午乘坐缆车返回沙坝镇，随后前往参观【云龙玻璃桥+电梯】，游客将在海拔 2000 多米的高度欣赏壮丽的景色包括梯田，绿茶田，连绵起伏的山峦，壮观的云海。

After breakfast, take the world's longest and highest cable car ride to [Fansipan Peak + Cable Car + One-way Funicular](#), where you can enjoy the breathtaking scenery of Sapa. In the afternoon, take the cable car back to Sapa town, then proceed to visit [Cloud Dragon Glass Bridge + Elevator](#). At an altitude of over 2,000 meters, visitors can admire the magnificent views of terraced fields, green tea plantations, rolling mountains, and the spectacular sea of clouds.

|               |                                                           |                     |
|---------------|-----------------------------------------------------------|---------------------|
| <b>第四天</b>    | <b>沙坝 (2 小时) 老仔村 &amp; 打万村 (4.5 小时) 河内</b>                | <b>(早 / 午 / 晚餐)</b> |
| <b>DAY 04</b> | <b>SAPA (2H) LAO CHAI &amp; TA VAN VILLAGE (5H) HANOI</b> | <b>(B / L / D)</b>  |

早餐后，前往【打万观景台】，欣赏【老仔村&打万村】的美景。午餐后，返回河内，停留在中国跟越南边界老河口岸-中国河口拍照。

After breakfast, transfer to [Tavan observation deck](#) for panoramic view of [Lao Chai & Ta Van Village](#). After lunch, transfer back Hanoi, stop at Vietnam-China border to take photos.

|               |                                |             |
|---------------|--------------------------------|-------------|
| <b>第五天</b>    | <b>河内 . 自由活动</b>               | <b>(早餐)</b> |
| <b>DAY 05</b> | <b>HANOI . FREE &amp; EASY</b> | <b>(B)</b>  |

全日自由活动 或 参加付费旅游活动；推荐

1. 下龙湾一日游 (包含游船巡游及船上午餐) @ 每位 **USD 98 (至少 10 人成行)**
2. 长安生态景区一日游 (包含手摇船游览及午餐) @ 每位 **USD 75 (至少 10 人成行)**

After breakfast, free for own leisure to explore the city or joining optional tour at own expenses.

**Suggest optional tour (min 10paxs) :**

1. **Halong Bay Day Tour including a Boat Cruise + 1 Lunch on Board @ USD 98 per person**
2. **Trang An Day Tour with a Sampan Boat Ride + 1 Lunch @ USD 75 per person**

|               |                             |                        |                   |
|---------------|-----------------------------|------------------------|-------------------|
| <b>第六天</b>    | <b>河内 ~ 吉隆坡</b>             | <b>OD572 1330-1755</b> | <b>(早 / 机上套餐)</b> |
| <b>DAY 06</b> | <b>HANOI ~ KUALA LUMPUR</b> |                        | <b>(B / MOB)</b>  |

早餐后，自由活动。随后，送往内牌国际机场，乘搭客机返回家园。再会！

Enjoy Breakfast, free till time transfer to Noi Bai International Airport for flight departure HOME!



**道地风味：**越南鸡肉河粉，河内 Sen 自助餐，沙坝三文鱼，番西邦自助餐，河内特色蛋咖啡，法国面包 ....

**Local Gourmet:** Chicken Noodles, Sen Buffet, Sapa Salmon, Fansipan Buffet. eggs coffee, French bread .....

**建议自费：**三轮车游览 36 古街-30 分钟 (USD10/每人)，热石按摩-90 分钟 (USD25/每人)

**Optional：** Trishaw to visit 36 Old Quarter - 30 minute (USD10/pax)，Hot Stone Massage – 90 minute (USD25/pax)

**INCLUDE: All Airport Taxes + Meal on Board + 20KG Check-in Luggage Allowance + Tipping**

The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator; we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice. Group departure is subject to a minimum group size of 16 and above. You are advised to purchase Travel Insurance for unforeseen protection.

\*\*\* Artwork/Picture designed in the itinerary just for reference only \*\*\*